
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 
Utvalg: Formannskapet - Ørland kommune 
Møtested: Borgklinten, Ørland rådhus 
Dato: 05.09.2019 
Tid: 09:00 – 15:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tom Myrvold Ordfører OK-H 
Finn Olav Odde Varaordfører OK-SP 
Marit Sletten Medlem OK-H 
Roy Hoøen Medlem OK-SP 
Trond Magnus Brekstad Medlem OK-FRP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Knut Morten Ring MEDL OK-AP 
Therese Eidsaune MEDL OK-H 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Nina M. Brækstad Sandvik Therese Eidsaune OK-SP 
Gunnhild Tettli Knut Morten Ring OK-AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Arnfinn Brasø Rådmann 
Britt Brevik Politisk sekretær 
Thomas Engen Kommunalsjef 
Jon Foss Kommunalsjef 
Odd Erik Røstad Kommunalsjef 
Marit Ervik Kommunalsjef 
  

 
 

Merknader: 
Innkalling og saksliste godkjent. 
 
Gunnhild Tettli (AP) innvilget permisjon fra kl. 13.00. 
 
 

 
 
  



 
Saksnr Innhold Lukket 

PS 19/65 Austrått Golfklubb, revidert leieavtale.  

PS 19/66 Mulig innløsning av festekontrakt del av 67/9  
 
 
 
Orienteringer 
 

 Lensmannen orienterer om ungdomsmiljøet i kommunen v/Jan Ivar Småvik 
o Antall narkotikasaker Ørland 
o Politiets prioritering av slike saker 
o Prioritering av forebyggende arbeid opp mot barn og unge 
o Ungdommers bruk av dopet MDMA 
o Situasjonsbilde for salg, kjøp og bruk 
o Politiets kunnskap, kompetanse og håndtering 
o Hva kan kommunen bistå med: 

 Presse på og sette fokus på politiets prioriteringer av slike saker 
 Bidra til å øke oppdagelses-risikoen 
 Samarbeid mellom politi og kommune med forebyggende arbeid 
 Informasjon til ungdommer og foreldre 

o Lokal politi sitt fokus på slike saker 
o Bekymringssamtaler/kartleggingssamtaler med brukere gjennomføres 
 
Formannskapet utformer en skriftlig bekymringsmelding om saken som sendes 
politikontakten og kopiadressater om viktigheten av lokal politi sin prioritering av 
slike saker i Ørland.  

 
 Orienteringer ved ordfører og rådmann  

o Avklaringer ift plasseringen av statuene «Fru Inger» samt «Gutter hopper 
bukk» (formaliteter vedr plassering) v/Tore Sem 
 Plassering av statuene og inngåelse av avtaler 
 Kunstutvalget uttalelser 
 Notat fra Eivind Kobberød 
 Kontraktfeste adkomstvei til statuen «Fru Inger» 

 Sti fram til område samt bord og benker  
 Gjennomføres innenfor vedtatte budsjettramme 

 Statuen «Gutter hopper bukk» 
 Drøfting rundt rettigheter ifm plassering 

 
Formannskapet foreslår å plassere statuen «Gutter hopper bukk» til område ved 
ØSA. Vedtatt mot 1 stemme (AP). 

 
o Sykefraværssituasjonen i 2019 v/rådmann og kommunalsjefer 

 Sykefraværet 1. halvår 2019 
 Korttidsfravær og langtidsfravær 
 Positiv utvikling 1. kvartal 2019 
 Fokus på arbeidet med å redusere sykefraværet i Ørland kommune 

 
o Henvendelse fra AtB vedrørende anløp Hysnes v/Thomas Engen 



 Evaluering av hurtigbåtens anløp av Hysnes 
 Trafikkutvikling hurtigbåten – årsvariasjoner 

 Kanselleringers betydning for trafikkutviklingen 
 Reisetiden med hurtigbåten er økt for strekningen Brekstad – Trondheim 
 Forslag til endring rutetilbudet fra AtB – 2 forslag lagt frem 

 Innspill fra Indre Fosen kommune 
 Forslagene til ruteendringer vedlegges protokoll fra dagens 

formannskapsmøte 
 Forslag til rutetilbud som bygger sammen Fosen som et felles 

bo- og arbeidsmarked er viktig å støtte opp om 
Formannskapet ber administrasjonen gi innspill på saken i henhold til drøftinger i 
dagens møte. 

 
o Presentasjon av kart nye Ørland som viser båndlagte arealer v/Thomas Engen 

 Det utarbeides et oversiktskart for nye Ørland kommune med 
hensynsoner- begrensninger 

 Ramsar og Marin verneplan områder 
 

o Status og framdrift i planarbeider (områdeplan Opphaug, 2 boligområde 
Opphaug, kryssløsning Opphaug, Uthaug, Brekstad) v/Thomas Engen 
 Videre prosesser for områdene og varsel om planoppstart 

 
o Barnehagesituasjonen i ØK etter oppstart nytt barnehageår v/Odd Erik 

Røstad 
 Oppstart barnehage og skoleåret 
 Sommeråpen barnehage 

 Lojalitet ifm påmelding og deltakelse 
 Oversiktstall påmelding mot faktisk bruk 
 Organisering av tilbudet 

 Status antall barn ved barnehageoppstart i Ørland 
 Ledig kapasitet Futura 45 plasser 
 Ledig kapasitet Borgen 52 plasser 
 Private barnehager 36 plasser 

 
o «Katter i hjerte» v/Marit K. Ervik 

 Ny søknad om støtte for 2019 
Formannskapet ber om at saken fremmes for politisk behandling. 

 
o Bilhenger til Fattig talt v/Marit K. Ervik 

 Søknad fra 2018 – kapellhenger 
Formannskapet ber administrasjonen behandle saken på administrativt nivå. Bjugn 
sin behandling av saken hensyntas. 

 
o Fjæraveien Arena – nye lokaler? Eventuelt hvor og når? v/Marit K. Ervik 

 3 alternative løsninger 
 Administrasjonen ser på mulighetene som foreligger og avklarer rundt 

eventuelt nye lokaler for Fjæraveien Arena 
 SAVA – vurdering nye lokaler 

 
o Hurtigbåtanlegget – vurdering av alternative løsninger ift avtale med 

fylkeskommunen v/Jon Foss 



 Sluttfinansiering 
 Driftstilskudd 
 Passasjeravgift 

Formannskapet ber administrasjonen gå i dialog med fylkeskommunen og få til en 
løsning i henhold til dagens drøftinger i formannskapsmøte. 

 
o Hallvertfunksjon i Ørland Sparebank Arena v/Jon Foss 

 Ingen hallvert tilstede etter kl. 16.00 på hverdager eller helg 
 Utfordringer ifm dette og aktivitetene i ØSA på kveld og helg 
 Ønskelig med bookingsystem via APP med muligheter for 

låsing/åpning av dører i ØSA, Svømmehall og Basishall 
 Mulig løsning med omfordelt arbeidstid for hallbestyrer  
 Idrettsrådet har pr nå ikke behandlet tidligere forespørsel fra 

formannskapet om eventuell turnusordning av brukerne selv vedrørende 
hallvertfunksjon 

Formannskapet utfordrer idrettsrådet til å komme med forslag til løsning i 
samarbeid med sine medlemmer fra lag og organisasjoner som benytter hallene. 

 
o Avtaleforslag Ørland kommune og Grøntvedt Pelagic 

 Administrasjon la fram forslag til Intensjonsavtale om havneavgift og 
Uthaug fiskerihavn for Grøntvedt Pelagic AS  

Formannskapet ber administrasjonen legge fram saken som en drøftingssak til 
politisk behandling. 

 
o Prosjektstatus inkludert sjøfrontprosjektet og framdrift av de prosjekter som 

ble vedtatt i KST 29.08 v/Jon Foss 
 Status og gjennomgang på kommunens investeringsprosjekter bygg og 

anlegg pr 01.09.2019 
 Utarbeidelse av anbudsdokumenter for investeringsprosjekter som ikke 

er satt i gang, kan avventes 
 Plantegning av bryggekant foran Ørland Kysthotell  

 Presentasjon av tanker rundt plan a for område 
 Illustrasjonsskisse bryggekant 

 
o Takstgrunnlag ifm salg av tomter på Brekstad (Parkeringsplass Melissa + tomt 

bak Bakkenbygget) v/Tore Sem 
 Informasjon om salg av tomtene gnr 67 bnr 268 og del av gnr 67 bnr 

9 ble delt ut i møte 
 Tomten del av 67/9 (Melissa) avventes i påvente av utbygging 

Brekstad Metro 
 Tomten 67/268 avventer behandling av eventuell endring i 

kommunens reglement for salg av eiendom 
 

o Oversikt over status i rivningssakene knyttet til eiendommer i rød støysone der 
kommunen skal kjøpe og videreselge v/rådmann Arnfinn Brasø 
 Oversikt over rivning delt ut til formannskapets medlemmer 

Administrasjon utarbeider notat ifm kjøp og salg av eventuell areal og eiendom. 
 

o Ajourført oversikt over alle fond v/rådmann Arnfinn Brasø 
 Gjennomgang av oversikt og status kommunens fond 

 
Eventuelt 



 Oppfølging av brev fra forsvarsbygg vedrørende ny terminal Ørland Lufthavn 
o Avklare møte med Forsvarsbygg 
o Avklare møte med politisk ledelse  
o Kontaktperson i departementet 
o Driftskostnader kommunen ikke får dekt inn ift saken 
o Kampflybasen – Norge og NATO – midler via EU 
o Tverrpolitisk redegjørelse om saken utarbeides og sendes Stortinget, til 

spørretimen 
o Formannskapet tar kontakt med Trøndelagsbenken vedrørende saken 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

PS 19/65 Austrått Golfklubb, revidert leieavtale. 

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 05.09.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
1. På bakgrunn av ny og omforent forståelse av avtalen mellom Austrått Golfklubb og 

Ørland kommune inngått i 2005, godkjenner formannskapet at golfklubbens 
tilgodehavende til kommunen, kr 252.775, tilbakeføres golfklubben ved at de får fritak 
for leie fom 2018 tom 2032. 

2. Leieavtalens pkt 4, første ledd, justeres tilsvarende. 
 
 
 
 

PS 19/66 Mulig innløsning av festekontrakt del av 67/9 

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 05.09.2019  
 
Behandling: 
Roy Hoøen (SP) fremmet på vegne av SP følgende forslag: 

 Ørland kommune løser ut festekontrakt for del av eiendommen 67/9 benevnt som 
«Jafs-tomta» 

 Kostnaden kr 1.750.000 dekkes over omdisponering Kleivan boligfelt 
 
 



Votering  
Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslag fremmet av Roy Hoøen (SP). Forslag fremmet 
av Roy Hoøen (SP) på vegne av SP ble vedtatt mot 1 stemme. 
 
 
Vedtak: 

 Ørland kommune løser ut festekontrakt for del av eiendommen 67/9 benevnt som 
«Jafs-tomta» 

 Kostnaden kr 1.750.000 dekkes over omdisponering Kleivan boligfelt 
 
 
 
 


